机器操作规程

Machine-operating Rules 

1、 查看机器各部位是否有松动异常，后打开总电源；

   Check whether every position of the machine is loose and out of order before switching on the general supply； 

2、 先开带刀，然后查看有没有水，水量不能太大；

   Turn on the bandknife and then check whether there is water and make sure that there should not be too much  water；

3、 磨刀时砂轮有少量火花，用纸能切开即可（2-3小时磨一次）；

There may be a little spark on the grinding-wheel when sharpening the knife and you can cut it open with the paper；

4、 切胶时，根据胶片要求调节上下辊的间距，调节上下辊时不能压顶刀口，两辊不能靠在一起；

When cutting the rubber, adjust the distance of the upper and the lower rollers according to the requirement of the film. When adjust the distance, you cannot press and push the blade. The two rollers cannot be close together. 

5、 工作时两刀轮每半个班刀轮外圆清胶一次；

   When working, you should clear the rubber of the encircle the two knife-flywheels once every half a shift；

6、 各滑动部位及万向节每班加一次机油，即上下两边；

   You should add oil to both the upper and the lower sides of every sliding position and the universal joint per shift；

7、 顶刀板经常查看，如发现刀头磨坏，用砂轮磨平，刀带背边经常加机油，每班3-4次；

   The top cutting board should be checked very often, if you find that the bit is outworn, you can planish it with the grinding-wheel. You should often add oil to the back of the knife-belt three or four times per shift；

8、 工作时发现机器有不正常，要立即关机，处理完后再工作；

   When working, if you find the machine is out of order, you should turn it off at once. Get it working when it’s in order；  

9、 停机前应关掉水源，退出磨刀砂轮，让机器空转几分钟后将带刀喷少量煤油后再关机。

Before stalling the machine, you should turn off water source, withdraw the knife grinder, and when the machine idles for several minutes you should spray a little coal oil on the bandknife before turning off the machine. 

